

Perlindungan Data & Notis Privasi

Peraturan-peraturan privasi data di beberapa negara mengkehendaki seseorang individu yang membuat laporan yang mengandungi data peribadi mesti dimaklumkan mengenai praktik pengumpulan, penyimpanan dan pemrosesan tertentu mengenai maklumat yang disampaikan oleh individu tersebut dan mesti menerima terma-terma dan syarat-syarat penggunaan perkhidmatan tersebut.

Anda diminta agar membaca dan menerima syarat-syarat yang tertera di bawah. Sekiranya anda tidak ingin menerima syarat-syarat di bawah, kami tidak dapat menerima maklumat melalui sistem ini dan mencadangkan agar anda melaporkan perkara tersebut terus kepada penyelia atau pengurus anda atau seseorang wakil dari Bahagian Sumber Manusia, atau Bahagian Undang-Undang, atau pegawai perlindungan data di DPO@ennovi.com. Ia bergantung kepada sifat pelanggaran yang mungkin berlaku.

Umum

Perkhidmatan ini adalah sesuatu sistem pengambilan berasaskan web dan telefon yang disediakan oleh Kumpulan ENNOVI, dengan usaha kerjasama dengan Navex Global, bagi pekerja-pekerja, penjual-penjual, pembekal-pembekal dan rakan-rakan perniagaan Kumpulan ENNOVI dan anak-anak syarikatnya untuk tujuan melaporkan pelanggaran undang-undang atau peraturan-peraturan, Kod Tatakelakuan Perniagaan kami atau dasar-dasar syarikat kami yang telah berlaku atau disyaki telah berlaku. Perkhidmatan dan pangkalan data tersebut di mana data dan maklumat peribadi yang mungkin anda laporkan disimpan adalah dikendalikan oleh NAVEX Global. Untuk meneruskannya, anda mesti membaca notis tersebut secara keseluruhan. Sekiranya anda bersetuju dengan isi notis tersebut, sila klik butang "SAYA BERSETUJU" di bawah. Kemudian, anda akan dapat menghantar sesuatu laporan atau pertanyaan dengan menggunakan perkhidmatan tersebut. Sekiranya anda tidak memberi persetujuan anda, anda tidak akan dapat menghantar sesuatu laporan atau pertanyaan melalui perkhidmatan tersebut.

Penggunaan perkhidmatan ini

Penggunaan perkhidmatan ini adalah secara sukarela. Anda digalakkan untuk melaporkan kemungkinan berlakunya pelanggaran secara langsung kepada penyelia atau pengurus anda, atau kepada seseorang wakil dari Bahagian Sumber Manusia, atau Bahagian Undang-undang, bergantung kepada sifat pelanggaran yang bakal berlaku tersebut. Sekiranya anda merasa bahawa anda tidak dapat melakukannya, anda boleh menggunakan perkhidmatan ini untuk membuat laporan anda, dengan syarat anda bersetuju dengan kandungan notis ini.

Tujuan perkhidmatan ini adalah untuk menyediakan satu sistem laporan dalam talian secara sulit yang membenarkan anda melaporkan pelanggaran undang-undang atau peraturan yang disyaki akan berlaku atau yang telah berlaku, Tata Kelakuan Perniagaan kami atau dasar-dasar syarikat kami kepada wakil-wakil di atas. Di negara-negara tertentu, Kumpulan ENNOVI hanya dapat menerima laporan-laporan melalui perkhidmatan ini mengenai topik-topik terhad, secara umumnya terhad kepada perkara-perkara kewangan, perakaunan, pengauditan, rasuah, undang-undang persaingan, diskriminasi dan gangguan dan persekitaran, kesihatan, kebersihan, dan keselamatan. Sekiranya keprihatinan anda adalah berkaitan dengan perkara yang, berdasarkan undang-undang tempatan, mungkin tidak dapat diterima oleh Kumpulan ENNOVI melalui perkhidmatan ini, anda perlu menghubungi wakil-wakil di atas untuk melaporkan perkara tersebut.

Harap maklum bahawa maklumat yang anda berikan mengenai diri anda, rakan-rakan sekerja anda, atau sebarang aspek operasi syarikat boleh mengakibatkan keputusan yang boleh mempengaruhi orang lain secara serius. Oleh itu, kami meminta agar anda hanya memberikan maklumat yang anda percaya adalah benar. Anda tidak akan menghadapi tindakan balas daripada Kumpulan ENNOVI untuk sebarang laporan mengenai pelanggaran yang disyaki telah berlaku yang dibuat dengan niat baik, walaupun kemudiannya ternyata tidak benar dari segi fakta. Namun demikian, harap maklum bahawa pemberian maklumat palsu atau maklumat yang mengelirukan secara sengaja tidak akan ditoleransi dan tindakan tatatertib mungkin dapat diambil untuk pelaporan palsu atau pelaporan yang mengelirukan tersebut. Maklumat yang anda menyerahkan akan dianggap sebagai sulit kecuali dalam keadaan-keadaan di mana hal ini adalah tidak mungkin disebabkan oleh keperluan-keperluan undang-undang yang perlu dipenuhi atau bagi tujuan untuk menjalankan penyiasatan, di mana maklumat tersebut akan ditangani secara sensitif. Kami menggalakkan anda untuk mendedahkan identiti diri anda agar kami dapat menindaklanjuti soalan yang mungkin kami ada.

Apakah data dan maklumat peribadi yang dikumpulkan dan diproses?

Perkhidmatan ini merangkumi data dan maklumat peribadi berikut yang anda memberikan semasa anda membuat laporan: (i) nama dan butiran hubungan anda (melainkan bahawa anda membuat laporan tanpa mendedahkan identiti anda) dan sama ada bahawa anda adalah digaji oleh organisasi anda; (ii) nama dan data peribadi individu-individu lain yang anda namakan dalam laporan anda sekiranya anda memberikan maklumat tersebut (iaitu penerangan fungsi dan butiran hubungan); dan (iii) sesuatu penerangan mengenai tuduhan salah laku dan juga penerangan mengenai keadaan-keadaan kejadian tersebut atau maklumat lain yang berkaitan. Harap maklum bahawa beberapa undang-undang negara mungkin tidak membenarkan laporan yang dibuat tanpa mendedahkan identiti anda; namun, maklumat peribadi anda akan dianggap secara sulit dan hanya akan didedahkan seperti yang dinyatakan di bawah.

Bagaimanakah data dan maklumat peribadi akan diproses setelah anda membuat laporan dan siapakah yang dapat mengakses data dan maklumat peribadi?

Data dan maklumat peribadi yang anda memberikan akan disimpan dalam pangkalan data yang terletak di pelayan yang dihoskan dan dikendalikan oleh NAVEX Global di Amerika Syarikat. NAVEX Global telah membuat komitmen perjanjian dengan Kumpulan ENNOVI untuk menyimpan maklumat yang anda memberikan dengan selamat selaras dengan undang-undang yang terpakai. Data dan maklumat peribadi yang diberikan dalam sesuatu laporan mungkin akan dipindahkan ke luar Kerajaan Bersatu, Kesatuan Eropah, dan / atau Kawasan Ekonomi Eropah bagi tujuan memberikan tafsiran atau pentadbiran perkhidmatan ini. NAVEX Global komited untuk memastikan pematuhan terhadap keperluan-keperluan perlindungan data yang terpakai dan mematuhi amalan-amalan privasi dan keselamatan yang ketat. Bagi tujuan memproses dan menyiasat laporan anda dan tertakluk kepada peruntukan-peruntukan undang-undang tempatan, data dan maklumat peribadi yang anda memberikan mungkin dapat diakses, diproses dan digunakan oleh personel yang berkaitan dengan Kumpulan ENNOVI, termasuk Sumber Manusia, Kewangan, Perundangan, pengurusan, penasihat-penasihat luaran (contohnya penasihat-penasihat undang-undang), atau, dalam keadaan-keadaan terhad, oleh kakitangan teknikal di NAVEX Global. Individu-individu tersebut mungkin berada di Singapura, Amerika Syarikat, China atau di tempat lain.

Data dan maklumat peribadi yang anda berikan juga dapat diungkapkan kepada polis dan / atau penguatkuasa atau pengawal selia yang lain. Badan-badan yang berkaitan yang menerima dan

memproses data peribadi boleh berada di US atau di negara lain yang mungkin tidak memberikan tahap perlindungan data yang tersedia di EU atau bidang kuasa lain dengan undang-undang perlindungan data yang lebih ketat. Data peribadi yang anda berikan akan disimpan selama yang diperlukan untuk memproses laporan anda, atau, jika ada, selama diperlukan untuk memulakan sekatan atau untuk memenuhi keperluan undang-undang atau kewangan Kumpulan ENNOVI atau Navex Global.

Mengakses maklumat mengenai laporan tersebut.

Kumpulan ENNOVI boleh memaklumkan kepada orang yang menjadi subjek laporan kepada perkhidmatan ini, kecuali bahawa notis perlu ditangguhkan untuk meneguhkan integriti penyiasatan dan pemeliharaan maklumat yang relevan. Selanjutnya, anda mempunyai hak untuk meminta akses, pembetulan, atau penghapusan data peribadi atau membantah pemprosesan atau menerima sesalinan data peribadi yang disimpan melalui perkhidmatan ini. Sebarang permintaan tersebut harus ditujukan kepada wakil-wakil di atas. Anda juga mempunyai hak untuk membuat aduan kepada pihak berkuasa penyeliaan yang berkenaan.

Dalam beberapa keadaan, subjek laporan boleh mengakses informasi mengenai laporan tersebut, termasuk sumber dari mana laporan tersebut berasal, (dengan pengecualian atas identiti wartawan), dan meminta pembetulan data pribadi yang tidak tepat atau tidak lengkap selaras dengan undang-undang yang terpakai. Untuk membuat pembetulan-pembetulan seperti itu, sila hubungi pegawai perlindungan data di DPO@ennovi.com.

Peraturan-peraturan negara isitimewa

Di kebanyakan Kesatuan Eropah dan kawasan-kawasan sekitarnya, laporan-laporan hanya dapat dibuat berkaitan dengan topik-topik terhad, secara lazimnya perakaunan, audit, rasuah, undang-undang persaingan, diskriminasi dan gangguan dan perkara-perkara persekitaran, kesihatan, kebersihan, dan keselamatan. Selanjutnya, beberapa negara menghadkan laporan-laporan di mana hanya pekerja-pekerja yang mempunyai fungsi utama atau pengurusan yang boleh menjadi subjek sesuatu laporan.

Sebarang isu-isu atau kebimbangan-kebimbangan yang berkaitan dengan topik-topik yang tidak dibenarkan oleh undang-undang yang akan dilaporkan melalui perkhidmatan ini harus dilaporkan secara langsung kepada wakil-wakil di atas sebagai sesuai bagi subjek pelanggaran yang mungkin berlaku. Di beberapa negara, laporan-laporan yang dibuat tanpa mendedahan identiti mungkin tidak dibenarkan di bawah undang-undang kecuali dalam keadaan-keadaan yang sungguh-sungguh restriksi.

SAYA BERSETUJU

Saya telah membaca dan bersetuju bahawa ENNOVI boleh memproses maklumat peribadi saya untuk tujuan yang dijelaskan di atas dengan jelas.